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Najprej iskrene čestitke partnerjem v socialnem dialogu za ta podpis. Mislim, da gre za pomemben dogovor, da 
gre za pomemben korak v pravo smer. Pogajanja so bila dolga in naporna. Hvala tudi za trud, ki ste ga vložili, za 
potrpežljivost. Ni bilo vedno enostavno. Dosežen je bil kompromis. Z njim najbrž 100% nihče ni zadovoljen. 
Vendar pa najbrž ni nikogar, ki ne bi priznaval, da je to dober kompromis, da se stvari premikajo naprej, da 
ureditev delovnih razmerij v Sloveniji dobiva modernejšo obliko, da smo uspeli oziroma da ste uspeli doseči 
dogovor, na podlagi katerega bo možno dopolniti zakon tako, da bo trg dela v Sloveniji bolj prožen, vendar ne 
manj varen. To je eden od ključnih ciljev - ne samo v Sloveniji, tudi drugod - ki ga ni enostavno doseči. Zato so 
pogajanja tudi trajala toliko časa. 
 
Ta dogovor je še toliko bolj potreben zaradi tega, ker se slovensko gospodarstvo in Slovenija v tem trenutku 
nahaja na neki prelomni točki, ko eden od ključnih problemov ni več brezposelnost ampak pomanjkanje delovne 
sile. Smo v obdobju - ne samo na začetku, ampak že krepko v obdobju - ko slovenska industrija, gradbeništvo, 
pa tudi obrt išče nove delavce in jih vedno ne dobi. To dejstvo, samo po sebi, terja - poleg drugih ukrepov - tudi 
bolj prožen trg dela. Jasno pa je, da - glede na dosežene standarde v Sloveniji, glede na raven socialnega 
dialoga, ki je bil dosežen v vsem tem obdobju po osamosvojitvi - ta večja prožnost ne more iti na račun nižanja 
ravni socialne varnosti zaposlenih pa tudi splošne varnosti. 
 
Dogovor je bil torej dosežen v pravem času. Zanj vam se enkrat čestitam. Ob zaključevanju tega dogovarjanja je 
bilo večkrat rečeno, da najbrž to niso rešitve, ki bi veljale za zmerom. Pravzaprav noben zakon, ki ga 
sprejmemo, ne more imeti te garancije, da so to rešitve, ki bodo veljale za večno. Tako velja tudi za te 
spremembe Zakona o delovnih razmerjih. Vlada bo eno leto potem, ko bo zakon uveljavljen, naredila prvo 
oceno. K takšni oceni vabimo tudi sindikate in delodajalce - se pravi, vse socialne partnerje. Na podlagi te ocene 
bo sprejeta odločitev ali se ponovno usedemo za mizo in z enako metodo – torej, z metodo socialnega dialoga 
in dogovarjanja – dogovorimo morebitne nadaljnje spremembe ali pa ocenimo, da so rešitve prinesle zadostne 
rezultate in da v nekem krajšem času dodatno dopolnjevanje oziroma spreminjanje regulativ trga dela ni 
potrebno.  
 
Torej, glede na rešitve, ki so v zakonu, sem prepričan, da bodo prinesle pozitivne rezultate, da bo to v tem 
trenutku tista vzpodbuda slovenskemu gospodarstvu - ki je v vzponu - ki jo potrebuje, zato da bo ta rast še 
hitrejša in bo to hkrati tudi garancija vsem tistim, ki živijo predvsem od lastnega dela, da se raven socialnih 
pravic, kljub tem rešitvam, ne bo zniževala, ampak nasprotno, da obstajajo vsi pogoji, da tudi tukaj delamo 
korake v pozitivno smer. Še enkrat iskrene čestitke. 
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